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Dotyczy: utrzymania miejskich parków w sezonie zimowym.  

 

Szanowny Panie Prezydencie, 

 

w dniu 31.01.2021 r. z uwagi na warunku atmosferyczne, alejki w Parku Chopina były 

pokryte lodem w związku z czym było wyjątkowo ślisko. Ze względu na to, iż była to niedziela 

park odwiedziło wielu mieszkańców, niestety zdarzały się poślizgnięcia i upadki.  

W Parku Chrobrego sytuacja była podobna, jedynie jedna z głównych alejek spacerowych 

była posypana piaskiem.  

Nie jest żadną nowością, że bezpieczeństwo mieszkańców jest na pierwszym miejscu, tym 

bardziej w sytuacji, gdy oblodzona nawierzchnia stanowi poważne zagrożenie dla spacerowiczów. 

Nikt nie oczekuje skuwania nagromadzonego lodu, lecz posypanie alejek spacerowych piaskiem 

zdecydowanie zminimalizowałoby problem.  

W związku z powyższym, zwracamy się z prośbą o udzielenie odpowiedzi na następujące 

pytania: 

1. Z czego wynika fakt, iż w dniu 31.01.2021 r. nie zadbano w należyty sposób  

o bezpieczeństwo mieszkańców i nie posypano piaskiem alejek spacerowych w w/w 

parkach?  

2. Czy kierownictwo miasta zamierza podjąć działania, aby nie dochodziło do podobnych 

sytuacji w przyszłości? 

Z wyrazami szacunku,  
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Łukasz Chmielewski  

Adam Michczyński 

Tomasz Tylutko 


